

Title (en)

METHOD FOR FABRICATING FURNITURE AND METHOD FOR ASSEMBLING FURNITURE, FURNITURE PREPACKED IN KITS AND FINAL FURNITURE OBTAINED.

Title (de)

MÖBELHERSTELLUNGSVERFAHREN UND MÖBELMONTAGEVERFAHREN, MÖBELSELBSTBAUSATZ UND AUF DIESE WEISE HERGESTELLTE MÖBEL.

Title (fr)

PROCEDE DE FABRICATION ET PROCEDE DE MONTAGE D'UN MEUBLE, MEUBLE CONDITIONNE EN KIT ET MEUBLE FINAL OBTENU.

Publication

EP 0231168 A1 19870812 (FR)

Application

EP 85903666 A 19850724

Priority

FR 8500200 W 19850724

Abstract (en)

[origin: WO8700406A1] A method for fabricating furniture intended to be prepacked in kits comprises the formation of conjugated male and female nesting structures along edges and faces of panels. Said structures adapted to authorise a longitudinal sliding of the male structure in the female structure without the possibility of transverse disengagement are configured particularly as a dovetail; they are arranged along edges and borders of panel faces so that each of the panels may cooperate via said structures along at least two opposite sides with adjacent panels. The piece of furniture may be mounted by the user by successively setting in place the panels with respect to each other by nesting their conjugated nesting structures.

Abstract (fr)

Procédé de fabrication d'un meuble appelé en particulier à être conditionné en kit. Ce procédé consiste à pratiquer des structures d'emboîtement conjuguées mâles et femelles, le long de chants et de faces de panneaux. Ces structures, adaptées pour autoriser un glissement longitudinal de la structure mâle dans la structure femelle sans possibilité de dégagement transversal, sont en particulier en forme de queue-d'aronde; elles sont agencées le long des chants et bordures de faces des panneaux, de façon que chacun de ceux-ci puissent coopérer par lesdites structures le long d'au moins deux côtés opposés avec les panneaux contigus. Le meuble peut être monté par l'utilisateur par mises en place successives des panneaux les uns par rapport aux autres en emboitant leurs structures d'emboîtement conjuguées.

IPC 1-7

A47B 47/04

IPC 8 full level

A47B 47/04 (2006.01); **A47B 67/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 47/042 (2013.01); **A47B 67/04** (2013.01); **A47B 2230/0077** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8700406A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8700406 A1 19870129; EP 0231168 A1 19870812

DOCDB simple family (application)

FR 8500200 W 19850724; EP 85903666 A 19850724